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Valtuusto

Aloitteen tekijä Asia Pvm Käsittely

Puumalan Veskansan 

kylät ry:n hallitus

Puumalan Veskansan kylät ry:n hallituksen 

kirje otsikoilla: 

- Lintusalontie ja kantatie 62 on korjattava 

turvalliseksi myös kevyelle liikenteelle

- Norppa II:n rantautumisväylille tarvitaan 

merimerkit

1.12.2017 Kunnanhallitus 16.1.2018 

Kunnanhallitus merkitsi asiat tiedoksi ja evästi kunnanjohtajaa jatkovalmistelussa.

Kunnanhallitus 26.3.2018

Kunnanhallitus päätti kirjelmöidä Liikennevirastolle, jotta Liikennevirasto tekisi hakemuksen Aluehallintovirastolle paikallisväylän 

perustamisesta. Vs. kunnanjohtaja velvoitettiin laatimaan kirjelmä ja se toimitettiin Liikennevirastolle 9.4.2018. Kunta sai 

Liikenneviraston vastauksen 22.8.2018. Vastauksessa kunnan kustannuksiksi arvioitiin 70 000 euroa. Tämän jälkeen on 

tarkasteltu väylämerkinnän suunnittelun hankkeistusta Veej'jakaja Leaderin ja maakuntaliiton kanssa. 

Kunnanhallitus 26.11.2018 

- Kunnanhallitus laati aloitteen kt62 yleissuunnitelman laatimisesta välille Mikkelin Hauhala - Puumala, Ryhäläntien risteys. Aloite 

lähetettiin Pohjois-Savon ELY-keskukselle. 

- Kunnanhallitus laati aloitteen Lintusalontien kelirikkovaurioiden korjaamiseksi ja lähetti sen Pohjois-Savon ELY-keskukselle.

20 nuorta 

allekirjoittajana

Aloite hyvinvointilautakunnalle 

nuorisokahvilatoiminnan aloittamiseksi

12.3.2018 Hyvinvointilautakunta 19.3.2018 

Hyvinvointilautakunta päätti perustaa työryhmän, joka valmistelee nuorisokahvilatoiminnan aloittamista Puumalassa. 

Hyvinvointilautakunta 19.11.2018

Hyvinvointilautakunta päätti antaa asian käytännön valmistelun vapaa-aikasihteerin ja nuorisovaltuuston tehtäväksi. 

Hyvinvointilautakunta päätti, että mahdollinen nuorisokahvilatoiminta ei saa aiheuttaa lisäkustannuksia, vaan se tulee 

toteuttaa nykyisin resurssein.

MLL Puumalan 

yhdistys ry

(suullinen aloite)

Aloite hyvinvointilautakunnalle 

leikkipuistotoiminnan järjestämisestä 

kesäaikana.

Maaliskuu 2018 Hyvinvointilautakunta 9.4.2018

Hyvinvointilautakunta päätti, ettei se järjestä erillistä ohjattua leikkipuistotoimintaa kesäaikana, koska puumalalaisten 

perheiden alle kouluikäisillä lapsilla on oikeus maksuttomaan varhaiskasvatukseen 20 tuntia viikossa päiväkodilla.

Lisäksi hyvinvointilautakunta päätti, että mikä tahansa perhe, joilla on alle kouluikäisiä lapsia, voivat käydä laikkimässä 

päiväkodin pihalla lasten ulkoiluaikoina klo 9.30 - 10.50 ja klo 15.00 -17.00. 

Mikäli leikkipuistossa halutaan järjestää ohjauttua toimintaa, eri järjestöt voivat ottaa vastuun siitä ja hakea toiminnasta 

aiheutuviin kuluihin nuorisopalvelujen kohdeavustusta.



Vanhus- ja 

vammaisneuvosto

Aloite influenssarokotteiden antamisesta 

myös muualla kuin hyvinvointiasemalla.

Mahdollisiksi muiksi influenssarokotusten 

antopaikoiksi esitettiin mm. kirjastoa ja 

Kylätupaa.

Kokouksessa 3.4. tuli esille ehdotus, että 

influenssarokotuksia voitaisiin antaa myös 

muualla kuin hyvinvointiasemalla.

3.4.2018

kokous

Vanhus- ja vammaisneuvosto 18.4.2018

Vanhus- ja vammaisneuvosto päätti tehdä ESSOTE:lle seuraavan aloitteen:

Influenssarokotuksia annetaan ESSOTE:N henkilöstön toimesta Puumalan kunnan alueella Puumalan hyvinvointiaseman lisäksi 

Puumalan kunnantalolla ja Kylätuvalla, jotka ovat vanhuksille ja vammaisille helpommin saavutettavissa.

Essote ei pystynyt järjestämään syksyllä 2018, mutta selvittävät voiko se jatkossa onnistua. (Sähköpostivastaus Hans 

Gärdströmiltä Anne Julinille 8.11.2018)

Genti ja Sirja Rexho Kuntalaisaloite katuvalaistuksesta

Aloitteessa todetaan valojen sammuvan 

iltaisin noin klo 22.30 tai 23.00, mikä 

hankaloittaa kirkonkylän asukkaiden elämää. 

Aloitteentekijät esittivät, että kesällä ja 

syksyllä valot palaisivat aamunkoittoon asti 

(0500-05.30) ja talvella 06.30 tai 07.00 

saakka.

7.9.2018 Kunnanhallitus 29.10.2018 

Kunnanhallitus päätti lähettää aloitteen teknisen toimen valmisteltavaksi.

Tekninen lautakunta 27.11.2018

Tekninen lautakunta ei kannattanut katuvalojen polttamista läpi yön, vaan ehdotti kunnanhallitukselle, että nykykäytäntöä 

jatketaan. 

Kunnanhallitus 12.12.2018

Kunnanhallitus päätti, että nykykäytäntöä katuvalojen polttamisessa ei muuteta. Kunnanhallitus kuitenkin edellytti, että 

heikosti valaistuja kohtia korjataan määrärahojen puitteissa turvallisuuden parantamiseksi. 

Heikki Lehtikunnas Kuntalaisaloite kevyen liikenteen väylien 

talvihoidosta

15.10.2018 Kunnanhallitus 29.10.2018

Kunnanhallitus päätti lähettää aloitteen teknisen toimen valmisteltavaksi.

Tekninen lautakunta 27.11.2018

Tekninen lautakunta ei pitänyt esitettyä ratkaisua käsitellä kävely- ja pyöräilyväylät latukoneella toteuttamiskelpoisena, joten 

teknisen lautakunnan mielestä kyseisen kuntalaisaloitteen ei tule aiheuttaa jatkotoimenpiteitä.

Kunnanhallitus 12.12.2018

Kunnanhallitus päätti, ettei latukonetta aleta käyttää kävely- ja pyöräilyväylien talvikunossapidossa.

Anne Kietäväinen Kuntalaisaloite Puumalan kunnantalon 

edessä olevan aukion nimittämisestä 

Kansalaistoriksi

7.11.2018 Kunnanhallitus 26.11.2018

Kunnanhallitus suhtautui myönteisesti kuntalaisaloitteeseen. Kunnanhallitus päätti järjestää nimikilpailun ja kerätä 

kuntalaisilta toimintaideoita aukion kehittämiseksi.


